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Comunicat de Premsa 

 
AENA disposada a consensuar amb Gavà i Castelldefels el funcionament 
de l’Aeroport de Barcelona  
 

Una comissió tècnica analitzarà a partir de la setmana vinent totes les possibles rutes aèries 

 
L’alcalde de Gavà, Dídac Pestaña, ha valorat amb satisfacció la reunió mantinguda avui a 
Madrid en la que s’ha decidit la creació d’una comissió de treball per analitzar “totes les 
alternatives” i evitar així les molèsties que ocasionen els avions als veïns.  

 
L’alcalde ha explicat que la comissió analitzarà totes les alternatives possibles de funcionament 

de l’aeroport de Barcelona, “sense cap ruta aèria preestablerta, de manera ràpida i amb 
voluntat de consens”. La comissió s’engegarà la setmana vinent i buscarà solucions de forma 
immediata. 

 
“És una comissió que va a la recerca d’un acord, no prendrà cap decisió si no hi ha consens,  
cosa que no havia passat fins ara”, ha explicat Pestaña. L’alcalde ha explicat que durant sis 

mesos Gavà ha estat reclamant una negociació en detall i que no ha  estat fins avui que AENA 
s’ha decidit a fer-ho.  
 

 “Alguna cosa està canviant en AENA i el Ministeri” ha afirmat Pestaña. Tot i el canvi d’actitud, 
l’alcalde de Gavà ha assegurat que « encara ens falta que ens demostrin que la voluntat és real. 
La desconfiança que tenim acumulada és molta i caldrà esperar els primers resultats”. 
 



En la reunió d’avui hi han assistit representants de Gavà, de Castelldefels, del Ministeri de 

Foment i d’AENA. 
 
La comissió també convidarà a participar a la Generalitat en les seves propostes. Alhora, les 

institucions es reuniran abans d’un mes per analitzar el treball de la nova comissió. 
 


